
Møde/dato: Dagsorden SIR Bestyrelsesmøde d.10.01.2020 kl. 09.00-11.00    

Indkaldte: Maria, Lone, Anette, Josephine, Stephanie, Helle, Didde, Susanne, Ulla    

Afbud fra: Preben    

Referent: Didde    

Pkt. Beskrivelse Diskussion, handling og beslutning Ansvar 
0. Bestyrelse • Forretningsgang  

 

Maria/Anette 

1. Møde med hallen • Evaluering af sidste møde med hallen – noter og budget 

• Udviklingsmøde fra Hallen og Gyngehesten – ideer til 
ændringer og fornyelser 

Dagsorden er sendt ud til næste uge til fællesmøde/workshop. 
Vi kan godt være med hjemmefra. Maria indkalder via teams 

Vi reducerer formentlig tiden og så går vi i arbejdsgrupper 

 

Maria 
 
 
 

2 Personale møde Personalet  

• Nyt fra elevskolen, pony status: Elevskolen:  

o Opfølgning ryttermærke, pony status, Vi 
afventer at forsamlingsforbuddet bliver ophævet 

o Partsaftaler Helle, Josephine og Anette holder 
møde i næste torsdag d. 14/1 kl 17 

o Opsadlingskursus – vi afventer at 
forsamlingsforbuddet bliver ophævet 

Elevponyerne bliver igen motioneret og det går fint. Vi har jo 
desværre mistet nogle ponyer og vi skal i gang med at kigge 
efter nye ponyer. Helle og Josephine er på udkig. 

Nyt fra stalden v. Ulla 

Vi har ledige bokse. Daniel er tilbage og i fuld gang efter 
sygemelding. Vi har haft besøg fra en mand fra Box store med et 
nyt produkt som er et alternativ til halm og spåner. Vi skal have 
et skriftlig tilbud på de har tilbudt. 

o Nyt fra Privatundervisning, Preben:  

Vi skal have kigget på bundene i hallerne. Det bliver drøftet på 
mødet d. 17/1 

 

 
 
 
 
 
 
 



o Nyt fra Josephine:  

Har stadig undervisning ude. Baner skal ordnes 3 gange om ugen 
når vejret tillader det 

o Covid 19, generelt:  

Vi efterlever alle restriktionerne.  

o Oprydning sekretariatet (Helle):  

o Opdatering Zakobo ved Stephanie: Nyt regnskabssystem 
ved Stephanie  

Vi mangler stadig én i personalet der skal oplæres. Der er aftalt 
møde. 

3 Stævner og 
arrangementer 

o Kommende stævner, budget/forventninger.  

o Stævner 2021/2022 

Helle har sendt datoer ud på nye stævner. Vi kommer til at 
aflyse de to distriktsstævner i februar. Vi undersøger om vi kan 
få noget kompensation og evt. komme dem i kalenderen til 
senere 

o Skal sponsorstævnet afholdes? Vi afventer 

forsamlingsforbuddet 

Gyngehesten laver et online lotteri. Man køber via mobilepay og 

så bliver man udtrukket 

o Ridelejre 2021  

Skoleferien starter i uge 26. Så det kunne være uge 26,27 og 31. 
Så kunne man som en del af undervisningen tage ud på 
bækgården. Uge 27 kunne være for de mere erfarne ryttere. Der 
afholdes møde om det torsdag d. 14/1. Vi skal også allerede nu 
planlægge hvordan man kan få sine frivillig timer. Evt til ridelejre 
og lave mad til ridelejre. 

o Julehygge Feedback? 

Det med sokkerne virkede rigtig godt og det tager vi med igen til 

næste år 

 
 

Helle/Lone 
Susanne,  
 

4 Regnskab og 
økonomi 

o År til dato regnskab, gennemgang 
Regnskabet er ikke helt færdig.  

o Pulje fra Nordlys – Investeringsbudget 
Bliver behandlet på mødet på søndag 

o Budget 2021  

Stehpanie/ 
personalet 



Stephanie indkalder til et møde i økonomiudvalget og derefter 
sender et udkast rundt i bestyrelsen, det bliver den 25 eller 27 
januar kl. 17. 

o Refusion for tabt undervisning 
Vi refunderer undervisning og søge om Tabt indtjening fra 
staten. Vi vil opfordre til at folk støtter gyngehesten i stedet. Vi 
drøfter punktet på mødet på søndag. 

o Rykkergebyr for manglende betaling 
Der er desværre stadig folk som ikke har betalt fakturer fra skift 
mellem gamle og nyt afregningssystem. 
Der skal laves et rykkergebyr for folk som ikke betaler. Når først 
folk er oprettet burde folk betale automatisk. For dem der ikke 
betaler vil der blive indført rykkergebyr. Rykkergebyr 50kr fra 
den 1 . april 2021 

o Lave løn? 
Stephanie undersøger hvordan det kan laves. Alternativt kan vi 
høre om vi har en frivillig lønbogholder som kan hjælpe os, 
aktion Stephanie 
 
Genralforsamling: Skal afholdes i marts. Vi forventer det bliver 
torsdag d. 18. Vi afventer selvfølgelig corona situationen og 
udsætter hvis nødvendigt.  
 

5 
 

Cafeteriet o Nyt fra Cafeteriet.  
Der er lavet lageropstilling. Desværre er en del af vores ting 
blevet for gamle, da vi ikke har haft forbrug som følge af Corona 
 
Vi har fået repareret vores opvaskemaskine 
 
Didde og Lone laver ”hjælpepakker” med overskuddet af slik til 
pensionærerne 

Lone / 
Susanne 

6 Breddeudvalget o Nyt fra Breddeudvalget 
o Breddeudvalget, plan for efteråret: Intet nyt 

grundet Corona 
 

Anette 
 

7 Gyngehesten o Nyt fra Gyngehesten  
o Plan for kommende aktiviteter 

Vi arbejder på at få lavet skilte til sponsorer til hallerne. 
Heriblandt Nordlys. 

 
 

Anette 

8 Henvendelse fra 
pensionærer og 
medlemmer 

o Timefolde i weekend – fungerer det? – Det fungerer  

9 Diverse o Frivillig liste i rytterstuen – Udsat grundet Corona 
 
Mail fra pensionær blev drøftet. Vedr. sikkerhed. 
Det blev drøftet at lave sikkerhedskursus online her i corona. Vi 
fortsætter drøftelserne når vi mødes søndag. 

Alle 
 



 
Repræsentantskabsmøde d. 17 april: Helle deltager 

 
 

10 PR - WEB o Flere rettelser til efteråret? Er Hund, handelsbetingelser, 
sundhedsstyrelsens anbefalinger blevet skrevet ind i 
ordensregler. 

o Elevheste på hjemmesiden – i proces. Beskrivelserne er 
lavet og billeder bliver taget snarest. 

o Det sker i Silkeborg 
 

 

11 
 

Næste møde Punkter til næste møde 
 
Program for generalforsamling 
Kandidater til bestyrelsen 
Regnskabsgennemgang 
 
Næste bestyrelsesmøde d. 21 Februar kl 9 
 

  

Rødt: Nye punkter på dagen 

Grøn: Punkter til næste møde 

Blå: Referat 

 


